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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 

167 

Vragen van het lid Berndsen (D66) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over het bericht dat agenten minder bekeuringen dreigen uit te schrijven 
(ingezonden 14 september 2011). 

Mededeling van minister Opstelten (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 
30 september 2011). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Agent vindt boetes te hoog»?1 Wat is uw 
reactie op de gevoelens die er onder politieagenten leven? 

Vraag 2
Op welke manier wordt de verhouding tussen de hoogte van de verkeers-
boete en de zwaarte van de overtreding vastgesteld? 

Vraag 3
In hoeverre wordt er in het onderhavige voorstel rekening wordt gehouden 
met de hoogte van de verkeersboete en de zwaarte van de overtreding? 

Vraag 4
In hoeverre bent u bereid tegemoet te komen aan de kritiek van de politie-
agenten op de verhouding tussen de hoogte van de verkeersboetes en de 
zwaarte van de overtreding? 

Mededeling 

Hierbij bericht ik u dat de schriftelijke vragen van het lid Berndsen (D66) over 
het bericht dat agenten minder bekeuringen dreigen uit te schrijven (ingezon-
den 14 september 2011) niet binnen de gebruikelijke termijn kunnen worden 
beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde informatie ontvangen is. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

1 De Telegraaf, «Agent vindt boetes te hoog», 13 september 2011.
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